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Ferge Fedje
Den hybride fergen som går mellom Fedje og Sævrøy,har flere ganger siden oppstart
hatt utfordringer på grunn av vær, og driftsstans.

22 kansellert grunnet tåke
10 kanselleringer siste 6 mnd på grunn av vær
12 kansellerte avganger siste 6 mnd grunnet tekniske årsaker. 

Det er kun ved tekniske årsaker det blir satt inn passasjer båt. Denne tar ikke med bil, og
det blir derfor vanskelig for folk på Fedje å planlegge sin hverdag. 

Hvilken planer foreligger for å bedre situasjonen slik atfergeavgangen blir
mer forutsigbarforutsigbart?
 

Buss og arbeidsvilkår 
Bussjåfører rapporterer høyt nivå av stress på arbeidsplassen knyttet til å holde det som
oppgis som knappe rutetider, og lite tid til toalettpauser og andre personlige ærender.

Har Skyss eller anbudstakerne gjort HMS-kartlegginger på stressnivået blant bussjåfører
og er det utveksling av avviksrapportering mellom Skyss og anbudsaktørene for
statistikk?

Bussjåfører rapporterer høyt nivå av stress på arbeidsplassen knyttet til å holde det som
oppgis som knappe rutetider, og lite tid til pauser, og toalettbesøk.
Har Skyss eller anbudstakerne gjort HMS-kartlegginger på stressnivået blant bussjåfører
og er det utveksling av avviksrapportering mellom Skyss og anbudsaktørene for
statistikk?
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